
Zápisnica 

Z 24. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec , konaného dňa 

25.08. 2021 (streda) so začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce 

Lipovec na obecnom úrade Lipovec  

Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č.2 tejto zápisnice ) 

 

1.   Otvorenie 

 

Rokovanie 24. riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Lipovec  bolo  zvolané v súlade s 

ust. §13 ods. 4 písm. a) zákona SR NR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších 

predpisov pozvánkou starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu spolu s programom ( príloha č. 1 tejto 

zápisnice ), ktorý rokovanie  otvoril  a viedol.  Privítal  prítomných  poslancov  a ostatných  zúčastnených.  

Uviedol,  že  na rokovaní je z celkového počtu 7 poslancov prítomných 6 poslancov. Poslankyňa Ing. 

Dana Petrášková sa ospravedlnila za neprítomnosť.  Zasadnutie podlieha opatreniam daným v § 5  

Vyhlášky úradu verejného zdravotníctva SR č. 241/2021 s účinnosťou od 16.8.2021.  Ďalej 

predsedajúci skonštatoval, že v zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

platnom znení je obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné vzhľadom na prítomnú nadpolovičnú 

väčšinu poslancov potrebného kvóra na prijímanie uznesení a vyhlásil rokovanie 24. riadneho 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva za otvorené. 

 

2.  Voľba  návrhovej  komisie,  určenie  overovateľa  zápisnice a 
zapisovateľa  

Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení: 

Predseda návrhovej komisie:  p. Paulína Brachňáková 

Členovia návrhovej komisie: p. Danica Dedíková, p. Ján Šimek  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, JUDr. et PhDr. Katarína 
Chrenová, Mgr. Alena Dibalová, p. Paulína Brachňáková,  
p. Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 
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Návrh bol prijatý. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Volí  

Návrhovú komisiu v zložení:  predseda: p. Paulína Brachňáková 

členovia: p. Danica Dedíková, p. Ján Šimek 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci  určil Mgr. Alenu Dibalovú a Ing. Jána Hájku 

Za zapisovateľku bola určená p. Beáta Belicová  

 

3.    Návrh  programu  rokovania  

Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom stanovenej 

lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Návrh programu rokovania 
4. Kontrola uznesení 
5. Prerokovanie   a  schválenie  výšky  rezervného  fondu  obce. 
6. Vyhodnotenie Dňa obce Lipovec 2021 
7. Informácie o priebehu prác na plánovaných investičných akciách obce 
8. Informácia o výsledku žiadosti o dobudovanie kanalizácie  v obci Lipovec 

z Environmentálneho fondu  
9. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
10. Diskusia 
11. Rôzne  
12. Záver    

 

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci 

dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, JUDr. et PhDr. Katarína 
Chrenová, Mgr. Alena Dibalová, p. Paulína Brachňáková,  
p. Ján Šimek 

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 
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Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 33/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Schvaľuje 

Program  rokovania 24. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, konaného dňa 

25.8. 2021 

 

4.     Kontrola  uznesení  

Uznesenia prijaté na rokovaní 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lipovec, ktoré sa konalo 

dňa  30.6.2021 prečítala Ing. Zuzana Hlinková. Overovatelia zápisnice konštatovali, že zápisnicu 

overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola overená bez pripomienok, prijaté 

uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

 

5.     Prerokovanie a schválenie výšky rezervného fondu obce  

    Predsedajúci odovzdal slovo Ing. Zuzane Hlinkovej, ekonómke obce. Písomný materiál – vyčíslenie 

rezervného fondu k 31.12.2020 spolu s dôvodovou správou (príloha č. 3 tejto zápisnice) dostali poslanci 

na zasadnutí obecného zastupiteľstva.  Ing. Hlinková informovala prítomných o možnostiach použitia 

prostriedkov z rezervného fondu podľa zákona č. 583/2004 Z.z., pričom podmienkou použitia týchto 

prostriedkov je ich zapojenie do rozpočtu prostredníctvom príjmových finančných operácií. V tomto bode 

vystúpila aj hlavná kontrolórka obce Ing. Janka Jesenská a spolu s Ing. Hlinkovou odprezentovala 

predložené materiály. O použití rezervného fondu rozhoduje výlučne obecné zastupiteľstvo obce.  

Podľa § 36 zákona č. 67/2020 Z.z. Obec a VÚC môže počas obdobia pandémie, až do 31. decembra 

2021 na základe uznesenia zastupiteľstva použiť na úhradu bežných výdavkov aj prostriedky 

rezervného fondu.  

Návrh bol prerokovaný.  

Predsedajúci otvoril rozpravu.  

Do rozpravy sa zapojil poslanec Ing. Ján Hájka a dotazoval sa informácie, z akých prostriedkov bola 

rekonštruovaná Hasičská zbrojnica v obci. Starosta pripomenul , že na rekonštrukciu Hasičskej 

zbrojnice bola použitá finančná dotácia zo štátneho rozpočtu vo výške cca 28 000.- € a vlastný rozpočet 

obce, riadne schválený obecným zastupiteľstvom.     
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Predsedajúci dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, JUDr. et PhDr. Katarína 
Chrenová, Mgr. Alena Dibalová, p. Paulína Brachňáková,  
p. Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 34/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Schvaľuje 

Vyčíslenie výšky rezervného fondu obce k 31.12.2020 v sume 93 550,89 EUR.  

 

V tomto bode Ing. Hlinková zároveň predložila poslancom vypracovaný materiál – vyčíslenie zostatku 

peňažného fondu prostriedkov, ktoré boli obci vyplatené ako náhrada za stratu spoločenskej hodnoty 

drevín pod výstavbu diaľnice D1  a priebežné čerpanie od roku 2008 do roku 2020 (príloha č. 4 tejto 

zápisnice).  Informovala prítomných o zostatku finančných prostriedkov v spomínanom peňažnom fonde 

k 31.12.2020.  

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal 

o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 6/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 6 p. Danica Dedíková, Ing. Ján Hájka, JUDr. et PhDr. Katarína 
Chrenová, Mgr. Alena Dibalová, p. Paulína Brachňáková,  
p. Ján Šimek  

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 
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Uznesenie č. 35/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Lipovec 

Berie na vedomie  

Informáciu o výške zostatku peňažného fondu prostriedkov, ktoré boli obci vyplatené ako náhrada za 

stratu spoločenskej hodnoty drevín pod výstavbu diaľnice D1 k 31.12.2020 v sume 485 351,46 EUR.  

 

 

6.   Vyhodnotenie Dňa obce Lipovec 2021 

 Starosta poďakoval poslancom za pomoc pri organizovaní podujatia Dňa obce, ktoré sa konalo 

v sobotu 21. 8. 2021 a vyzdvihol aktivitu jednotlivých poslancov na celkovej organizácii Dňa obce 2021. 
Vďaka patrí aj všetkým dobrovoľníkom, členom obecných zložiek, zamestnancom obce a všetkým tým, 

ktorí sa podieľali na príprave Dňa obce a celom jeho bezproblémovom priebehu. Zo strany občanov 

sme dostali pozitívnu spätnú väzbu a dobré ohlasy, že sa po dlhšej prestávke, kedy nebolo možné 

organizovať hromadné podujatia konala akcia, kde sa mohli ľudia stretnúť a zabaviť.   

Pripomienka, ktorá padla na zasadnutí sa týkala predajných stánkov, ktoré boli postavené vo svahu.  

 
 
7.        Informácie o priebehu prác na plánovaných investičných akciách obce 
 
 Starosta oboznámil prítomných poslancov,  so stavom ukončených a rozpracovaných investičných 

akcií.  

a)  multifunkčné ihrisko, ktorého realizácia prebieha podľa plánov a podľa zmluvy, kedy je plán 

odovzdať stavenisko do 29.10.2021. Práce prebiehajú podľa harmonogramu, s ohľadom na 

počasie, keďže sa práce realizujú v exteriéri, stavebníci musia byť opatrní, pri vjazde 

nákladnými autami, aby nepoškodili areál futbalového ihriska, ktorý je v čase výdatných dažďov 

rozmočený a podobne. 

- Poslanec Ján Šimek sa dotazoval, čo všetko, aká výbava bude súčasťou multifunkčného 

ihriska a zároveň podal návrh na kúpu alebo osadenie búdky – ktorá bude slúžiť ako sklad 

na uskladnenie vyberateľných prvkov ihriska.  

- Starosta informoval o svojom návrhu osadiť lavičky pri multifunkčnom ihrisku 

- Poslanci sa informovali, či bude použitie ihriska bezplatné – pre občanov obce bude nové 

multifunkčné ihrisko zdarma  

- V rozprave o ihrisku padol návrh nájsť spôsob, ako sa bude dať ihrisko objednať, prípadne 

prenajať na kolektívne športy 

 

b) Dopyt na kamerový systém aj s osvetlením – starosta požiadal 3 firmy o vypracovanie cenovej 

ponuky na kompletný kamerový systém, ktoré budú vyhodnotené a o výsledku budú poslanci 

informovaní.  
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c) Úprava priestorov vestibulu MŠ, schodov do školskej jedálne -  práce sú takmer ukončené, 

dodávateľ zrealizoval kvalitnú prácu. 

 

d) Oprava schodov do Gazdovskej krčmy – práce na tejto oprave ešte nezačali, ale oprava bude 

zrealizovaná do konca roka 2021 

 

- Poslankyňa p. Paulína Brachňáková požiadala o informáciu, kedy budú dokončené schody 

na ulici Pod Kanálom. Starosta podal informáciu, že schody budú v dohľadnej dobe 

vybudované, zatiaľ sa na tomto mieste osadili stĺpy pre znemožnenie prejazdu automobilov. 

 

- Starosta požiadal poslancov, aby mali v budúcnosti reálne požiadavky na počet a rozsah 

realizovaných investičných  akcií počas roku.  

 

 

 

 
8. Informácia o výsledku žiadosti o dobudovanie kanalizácie  v obci Lipovec 

z Environmentálneho fondu  
 
 
Starosta oboznámil poslancov s materiálom, ktorý bol poskytnutý cestou organizácie Združenie miest 
a obcí Slovenska (ZMOS)  ako výsledok rozhodnutia o pridelení dotácií ministrom Životného prostredia 
na rok 2021 zo dňa 19.8.2021 z Environmentálneho fondu na budovanie kanalizácií, kde obci Lipovec , 
ako ani obci Turčianske Kľačany nebolo žiadosti o pridelenie dotácie vyhovené.  
Zároveň informoval poslancov, že aktuálne je daná výzva na predkladanie pre obce na žiadosti 
o rekonštrukciu Kultúrneho domu, kde je ale stanovená podmienka, že do výzvy sa môžu zapojiť iba obce, 
ktoré majú 1000 a viac obyvateľov a ktorú Obec Lipovec nespĺňa.  
 
 
 
 

9. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
 

Predsedajúci informoval prítomných o stave riešení žiadostí od občanov. Všetky podnety sa riešili 
priebežne a postupne.  
  

- Dotaz – nespokojnosť niektorých rodičov na výchovno- vzdelávací proces v Materskej škole 

-   v tomto bode informovala poslankyňa p. Brachňáková  o výsledku rokovania z Rady 

školy v Materskej škole, ktorého sa zúčastnila ako zástupca za Obec. Starosta riešil túto 

situáciu a komunikoval s predsedníčkou Rady školy a žiadal o vysvetlenie situácie, 

prípadne konkrétnych podnetov.  Starosta navrhuje aby zákonom určené organy školy 

ZRPŠ a Rada školy podali v prípade potreby riešenia pripomienok konkrétny podnet na 

zriaďovateľa obec Lipovec, lebo až na základe konkrétnych podnetov môže byť vykonaná 

korekcia aj za účasti všetkých orgánov školy spoločne s vedením MŠ 
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- Poslankyňa JUDr. et PhDr.  Chrenová sa informovala ako bude zabezpečený zástup v MŠ 

počas prázdnin - Starosta informoval prítomných, že riaditeľka  MŠ  zabezpečila zástup 

a nebude ohrozená prevádzka MŠ . 

-      Dotaz od Ing. Petráškovej na časté výpadky elektrickej energie -zo strany obce bol  

napísaný podnet na poruchy distribúcie elektriny v obci adresovaný na Stredoslovenskú 

distribučnú, a.s. -  čakáme na odpoveď    

-      Dopyt od občanov na internetové pokrytie optikou – starosta informoval prítomných o pláne  

spoločnosti Telekom a.s., ktorý plánuje vypracovať projektovú dokumentáciu na r. 2022 na 

pokrytie optickými sieťami v rámci celého regiónu Turiec  

- Podnet na presahujúce konáre stromu do drôtov elektrického napätia – orech pána Ing. 
Troppa, – boli vykonané opatrenia a odpílené konáre, ktoré zasahovali do elektrického 
vedenia.  
 

- Poslankyňa Mgr. Dibalová upozornila na lampu na ulici Budovateľov, ktorá nesvietila – 
oprava bola vykonaná  

 

 
 
 

10. Diskusia 
 
 

 
- Poslankyňa Danica Dedíková sa informovala na možnosť opravy hromozvodu, ktorý je 

odpojený na budove na ulici Hornej  - je to investičná akcia, ktorá bude vyžadovať veľkú 
investíciu, nakoľko je nutné opraviť strechu, aby sa mohli urobiť nové hromozvody 
 

- Poslankyňa Mgr. Dibalová informovala o výkope na ceste, ktorý zostal po práci od 
Turčianskej vodárenskej spoločnosti – počas prác bolo nutné urobiť rozkopávku na ceste, 
ktorá bola zasypaná štrkom, ktorý sa splavuje dole kopcom a vzniká jama – starosta 
informoval, že  zamestnanci TVS, a.s. preplachovali potrubie od kalu a osádzali sa nové 
„šupátka“, ktoré slúžia na reguláciu v potrubí a zabezpečujú kvalitu vody. Výkop sa bude 
asfaltovať až za cca 4-6 mesiacov 

 

- Poslankyňa p. Brachňáková poukázala na výtlky na poľnej ceste (popri diaľnici) a požiadala 
o ich vyspravenie.  

 

- Poslankyňa p. Dedíková – navrhla odstrániť tuje z cintorína a zároveň žiada poslancov  
o premyslenie jej návrhu na zrealizovanie rozptylovej plochy pre vysýpanie popola na 
miestnom cintoríne v obci  
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- Starosta informoval prítomných o novele zákona o držbe psov, o povinnostiach obce pri 
odchyte túlavých psov a o očkovaní psov, ktoré sa v minulosti v obci robilo, ale dnes si každý 
majiteľ psa musí nechať zaočkovať vo vlastnej réžii 
Taktiež oboznámil poslancov s posledným stretnutím s veterinárom, ktorý má zmluvu 
s mestom Martin na odchyt psov a tento vykonáva odchyt výlučne pre mesto Martin. Problém 
aj podľa riešenia ZMOS je celkove v rámci SR, kde certifikát na odchyt psov podľa zákona 
má len minimálny počet osôb a títo nechcú už vykonávať službu pre iné obce. 
 Čo sa týka očkovania, tak veterinárny lekári majú sprísnené podmienky očkovania psov 
vzhľadom k pravidelným veterinárnym kontrolám  zvierat a ich povinnému čipovaniu.   

 

 
 

11.       Rôzne  
    

12.      Záver  

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Lipovec ukončil 

o 19:00 hod.  

 

 

 

PhDr. Jozef Mada 

starosta obce 

 

 

Zapísala v Lipovci, dňa 03.09.2021  

Beáta Belicová     ____________________________ 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Alena Dibalová                                           ___________________________ 

 

Ing. Ján Hájka                                                   ___________________________ 
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